
 
 

Schriftelijke Vragen ‘Natuurbegraven in Zwolle’. 

 

Geacht college, 

De groep Nederlanders die er voor kiest om na de dood in de natuur te worden begraven wordt 

steeds groter. Al in 2007 bleek uit onderzoek van de Hogeschool Van Hall Larenstein, dat de interesse 

voor natuurbegraven in de toekomst duidelijk zou gaan groeien. Inmiddels zien wij dit ook in de 

cijfers terug. Het aantal natuurbegravingen verdubbelt ongeveer elke twee jaar (1.500 

natuurbegrafenissen in 2019). En met de groeiende (her)waarding voor de natuur zal deze manier 

van begraven in de toekomst naar alle waarschijnlijkheid alleen maar verder in populariteit stijgen. 

Als CU fractie krijgen wij ook regelmatig de vraag en wens van Zwollenaren om natuurbegraven ook 

binnen de Zwolse stadsgrenzen mogelijk te maken. De ChristenUnie vindt het belangrijk dat de 

gemeente aansluit bij deze wens van Zwollenaren, en zo haar inwoners de gelegenheid te geven om 

passend bij de huidige wensen op een waardige manier afscheid van het leven te nemen.  

Dat brengt de ChristenUnie tot de volgende vragen: 

1. Herkent het college de groeiende belangstelling en vraag voor natuurbegraven? 

2. Diverse organisaties, die actief betrokken zijn op Kranenburg, hebben in 2018 al eens de wens 

uitgesproken om Kranenburg uit te breiden met een natuurbegraafplaats. Is een natuurbegraafplaats 

mogelijk binnen het bestaande Masterplan van gedenkpark Kranenburg? 

3. Is het college bereid om de mogelijkheden voor het realiseren van een natuurbegraafplaats op 

gedenkpark Kranenburg of daarbuiten verder te onderzoeken en mogelijk te maken? 

 

Namens de fractie van de ChristenUnie, 

Ruth Stoorvogel-Bergman 

 


